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Protokoll 
 
Art Styrelsemöte Jägareförbundet Kronoberg, Länsföreningen 
Tid tisdagen den 23/2 2023 kl 18:30 
Plats Föreningslokalen Grimslöv 
 
Närvarande Fysiskt 
Ordförande Ewert Frisk 
Sekreterare, Ledamot Alvesta Johan Lisemark 
Kassör, Växjö Norra Göran Johansson 
Ledamot, Ljungby Östra Morgan Johansson 
Ledamot, Älmhult Lennart Oskarsson 
Ledamot, Markaryd Stefan Andersson 
Ledamot, Lessebo Oskar Sjögren 
Sup. Tingsryd Daniel Bengtsson 
Sup. Uppvidinge Glenn Blomgren 
Adjungerad, Tjänsteman Elias Turesson 
Adjungerad, Tjänsteman Maria Augustsson 
 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande Ewert Frisk hälsade de närvarande välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes 
 
§ 3 Godkännande av föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll godkändes 
 

§ 4 VFD (Viltförvaltningsdelegationen) 
Björn Hörberg har fått information löpande från Ewert.  
Dan Johansson, Lessebo är ny ordförande Riks jägarna. 
Riksjägarnas förslag var Rune Nordström tillsammans med Rickard Eriksson från Riks jägarna. 
Vårt förslag var som ordinarie Ulrika Posse och suppleant Anette Pettersson tillsammans med Ronny 
Runesson som suppleant. Tjänstemännen förordade vår lösning men landshövdingen valde Ulrika 
som ordinarie och Rune Nordström som suppleant.  
Ett möte måste hållas med Riks jägarna om hur de ställer sig till viltförvaltningen. 
Möte ev. den 28/2. 
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§ 5 Styrelseaktivitet 
Au har ansvar och jobbar vidare med att ta fram konkreta förslag 
Alternativ som möjliga aktiviteter är besök på Kosta viltpark, skytteaktivitet Bergunda eller Norraby, 
och/eller att i maj ha en exkursion där Elias pratar om vilt foder.  

 
§ 6 Stämma 2023 

• Stämmohandlingar 
o 4954 medlemmar nu kommentar till detta diskuterades. – Elias formulerar detta 
o Maria går igenom punkten Länsföreningens årsstämma 2022 och uppdaterar texten 
o Styrelsens arbete får Tommy gå igenom utifrån årets protokoll. 
o Elias föredrog övriga punkter 
o Viltövervakningen har Bernt lämnat in och rapporteringen var positiv 
o Rovdjur har Rune skrivit  
o Hund är hopskrivit 
o NVR har Lars-Erik Nilsson skrivit om 
o Medlem och marknad har Lennart och Bengt skrivit om 
o Jägarexamen – Fungerar bra 
o Skytte – Jocke har rapporterat 
o Opinion och Kommunikation, Tommy och Johan rapporterat 
o Ungdom 12-20 år är de som avses, Möjligt att man ska fokusera på skytte för 

ungdomar, Jägarskolan 2 finns i Kalmar som kan vara ett alternativ. Elias skriver ihop 
något runt detta om nya tag för 2023 

o Gäddeviksås presenterades bra av Christer 
o Styrelsens tack har Ewert skrivit 

 

• Lokal 
o Ryssby, Lennart har bokat.  

• Förtäring 
o Biff med lök + Kaffe o Kaka 30/3 

• Honoreringar 
o Föredrogs Ost och utmärkelser arbetas fram av Lennart och Maria. 

• Ekonomiska rapporter-bokslut 
o Resultatet var 109 182 
o Styrelsen utser revisorer. Lennart undersöker nya namn för revisorer Tomas 

Valström är ett eventuellt namn. Besked lämnas till Ewert 24/2. 

• Föreläsare 
o Erik Ågren för förbundsstyrelsen och som föreläsare  

• Motioner 
o Ändring av jaktåret och rapporteringsintervallet för avskjutningsrapportering samt 

återinföring av statistik för art fällda enligt bilaga 4 Jaktförordningen. Av Bernt 
Fransson 

▪ Styrelsen tillstyrker den 
o Digitala vapenlicenser. Av Tommy Karlsson 

▪ Styrelsen tillstyrker den 
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• Propositioner 
o Framtida jägarskolan  

▪ Frågorna bör viktas så som säkerheten Elias justerar detta som tillägg.  
▪ Styrelsen tillstyrker den med ovan tillägg 

o Stoppa vårjakt på råbock 
▪ Styrelsen tillstyrker den 

o Återinföra SvJ Nyheter samt tillgodose olika vägar till information 
▪ Tingsryd jobbar på den till stämman 

 
§ 7 Lodjursjakten 2023 
Två nyhetsbrev + 3 informationsträffar tillsammans med LST. Tyvärr lite få frågor på träffarna. 

Måndag över 80 anmälda. Sista nyhetsbrevet sänds ut på FB på nytt.  

 
§ 8 Möte med lokala hundklubbar 
Hundar tagit kalvar efter ståndskall. Kan vara en idé att ha en diskussion med hundklubbar om detta 

för att förbättra etiken. Munkorg kan vara ett alternativ för att få hundarna att jobba på rätt sätt. 

 
§ 9 Jägarandan 
Jägarandan Tändhatten 
Förtroendevald – Instruktör - Personal 
Jägarandan Startskottet 
Förtroendevald - Personal 
Jägarandan Krutet 
Förtroendevald 
Jägarandan Hylsan 
Digital utbildning för valberedare 
 
Maria sänder ut till alla kretsstyrelser efter hand namnen kommer in. 
 
Föreningshandboken har gått ut till kretsarnas ordförande 
 
Förtroendevalda kan gå in på https://jagareforbundet.se/var-verksamhet/jagarandan/ 
 
Elias redovisade möjliga som man kan genomföra utbildning tillsammans med t.ex. 
jaktvårdskretsarna för att förbättra kunskap för föreningsverksamhet mm. 
 
Internutbildning Östermalma samt Valberedningsutbildning informerades om.  
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§ 10 Nytt nätverk i länet 
Träff genomfördes 13/2.  12 bjöds in och 4 kom. Man beslöt att bilda ett nätverk för 
kvinnliga jägare men eventuellt även utöka med nya jägare.  
47 nya kvinnliga medlemmar är målet till 2024 
Nytt möte redan bestämt.  
Mål Fler aktiviteter, fler kvinnliga jägare, fler kvinnor som engagerar sig. 
Möte ska ske inom JAQT i regionen under våren.  
Skytte aktivitet är tilltänkt troligen den 29/4.  
 
§ 11 Planerade aktiviteter 

▪ Blyhagel förbudet 
▪ Ola Wälima har presenterat på ordf.konf 
▪ Förslag om förbud av bly i all ammunition är på G från EU 
▪ Se det som en möjlighet för Jägarförbundet att vara tydlig med att jobba mot 

det totala bly förbudet i ammunition. 
▪ Sågverken kan de vara en part som jobbar med det. 
▪ Jaktstigs och skyttemöte sker 23/2 samtidigt som styrelsemötet 

 
§ 12 Åtelkamror, inköp. 
Värmland har genomfört inköp till rovdjurs ansvariga.  
Arbete pågår men ännu inget klart. Möjligt att koppla som Värmland till rovdjursansvariga. 
Intresse när man fångar föryngringar av Lo på kameror men tveksamt om det behövs köpas in. 

 
§ 13 Förslag till beslut hos styrelsen 
Ersättning för resor 

▪ Förslag att ändra till 25 kr milen beslutades av styrelsen 
 

Arvoden förslag  

Au jobbar vidare med denna punkt 
 
Jägarexamen 

Fredrik Jönsson närvarade 
Den som godkänner det ska göra det direkt. 
Fördjupad info kommer från Lennart via protokoll 
 
Cancerjakten 

Var lyckad.  
 
Kretsårsmöten 

Ris och Ros 
Lite hög nivå på informationen. Möjligt ha presentationen lite kortare. 
Formen var bra på mötet. 
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Äfo 2 behövs en representant. Tyvärr har de tilltänkta kandidaterna tyvärr fallit bort.  
Styrelsen nominerar Elias Turesson som tillfällig lösning.  
En risk är om Riksjägarna har fått fram en kandidat är att den kan väljas som representanten 
i stället för Elias.  
 
§ 14 Rapport från Elias 
Älgstammen 
Hög övrig dödlighet på älgstammen och planerna kommer behöva revideras. 
Första älgarna har tagits av vargreviret i Kosta. Flera områden har bromsat på hondjuren frivilligt. 
Vissa områden kan bli bara kalvjakt så som det gjort i Värmland. 
 

 
§ 15 Rapport från NVR 
Arbetet med NVR är tyvärr inne i ett känsligt läge.  
 

§ 16 Rapport från ekonomi 
Årsredovisningen är inlagd Ewert återkommer efter revisionen är klar 
 
§ 17 Rapport från ordföranden 
Rapport från Ordförande konferens på Östermalma 
Verksamhet Östermalma redovisades 
 
Resultat och Balansräkning  
 
Förbundskontingenten  
Av 100% går 85% till Östermalma 15% tillbaka till kretsarna. 
Medlemssystemet har man nu källkoden 3,5milj budget drog i nödbromsen när det var uppe i 15 
miljoner. När kostnaderna drog iväg. 
 
Information från Valberedning 
 
Angelägna frågor från länsföreningarna 
 
Motioner 2022 gicks igenom 
 
Framtidsgruppen informerade 
 
Aktuella frågor togs upp så som 
 Blyförbud 
 Älgforum / Älgförvaltning 
 Åtelföreskrifter 
 Avskjutningsstatistik 
 Viltkonferens 
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§ 18 Övriga frågor 
Elmia 
Anställd personal ska jobba inomhus. Jägarlunden ska bemannas av förtroendevalda utan 
ersättning men med rabatt för boende och möjlighet att gå på mässan en dag. 
Vädjan från angränsande länsföreningar om hjälp. 18 till 20 maj är det. Länsföreningen står 
för boendet. Maria sänder ut mer info om vad som behövs ha hjälp med till kretsarna och 
vad länsföreningen står för.   
 
Vildsvinsmöte 
Elias ska på möte på måndag 27/2. Lennart gör Elias följe som förtroendevald. 
 
Nya ordförande för Uppvidinge och Lessebo 
 
 
§ 19 Datum nästa styrelsemöte: 
Vi bestämmer nytt möte när årsmötet är satt.  
Om något behöver avhandlas innan kan det bli ett kort Teamsmöte. 
 
§ 19 Sammanträdet avslutas 
 
Vid Protokollet 
 
 
_______________ 
Johan Lisemark 
 
Justeras 
 
 
_______________ 
Ewert Frisk 
Jägareförbund                                                      
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